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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL
D'ABASTOS DEL DIA 22 DE NOVEMBRE DE 2022

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS

ASSISTENTS

PRESIDENTA

Luisa Notario Villanueva

Grup municipal  Compromís

Andreu Soler Salvador

Pep Martí Maicas.

Virgilio Juárez San Andrés

Grupo municipal Popular

José María Martí Molins

Adela García Bernal

Grup municipal Socialista

Penélope Teruel Recio 

Javier García Rodríguez

Grupo municipal de Ciutadans - Partit de la Ciutadania

María Luisa Burgos Álvarez

Grupo municipal Vox:

Ignacio Genovés Artal

SECRETÀRIA

Desiré Albors Bru
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A la ciutat de València, a les 19.00 hores del dia de la data, es reunixen, degudament i
prèviament convocats, de manera telemática i presencial, els membres del Consell que s’han
detallat, el regidor del grup Popular, Juan Giner Correll,      Javier Copovi Carrión, del grup
Ciutadans i  altres entitats i particulars ,  per a tractar els assumptes de l'ordre del dia.
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1.  

2.  

1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació de l'acta de la sessió anterior.

Donada per llegida l'acta de la sessió anterior s'aprova la mateixa per unanimitat.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe de Presidència.

Per la Presidència s'informa d'assumptes d’interès per a l districte.

En primer lloc,  sobre el projecte d'obres d'ampliació de l'àrea de jocs infantils i instal·lació
de mobiliari urbà i aparells biosaludables  ací al recinte del Mercat d’Abastos

Aquest projecte sorgeix per les peticions efectuades a través del procés participatiu
“Decidim VLC 2020-2021”, en el qual se sol·licita la remodelació del parc. S'unifiquen totes
dues propostes.

consisteix en:

ampliar la zona de jocs existent al costat del carrer Alberic, substituint la zona de terra per
paviment de suro i la instal·lació de nous elements de jocs infantils.
condicionar les zones verdes de l'interior de  Abastos en la part paral·lela al carrer Pintor
Navarrès Llorens i dotar d'equipaments per a l'ús i gaudi de tot el barri. S'instal·len aparells
d'exercici a l'aire lliure per a persones majors en la zona 2 i taules per a jocs de taula de
totes les edats i així potenciar l'oci alternatiu, saludable, públic i accessible en la zona 3. En
totes dues zones, es planta nou arbratge per a afavorir espais en ombra i una tanca
perimetral que les delimita.

Així doncs, es tracta de remodelar les tres zones situades en el perímetre interior de l'antic
Mercat d’Abastos :

• La Zona 1, situada al costat del carrer Alberic, com a continuació dels jocs infantils
existents

• La Zona 2, situada al sud del tram, al costat del carrer del Pintor Navarrès Llorens,
destinada a àrea d'exercici amb aparells biosaludables

• La Zona 3, situada al nord del tram al costat del carrer Pintor Navarrès Ploris, destinada a
àrea d'oci i descans amb jocs de taula

Es considera com a termini d'execució de les obres 3 MESOS, a partir de la signatura de
l'Acta de Replanteig.

El Pressupost d'Execució Material ascendeix a 83.437,27 € i el Pressupost base de licitació
amb IVA és de 120.141,34 €



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 DE NOVEMBRE DE 2022 4

Una vegada adjudicat, ara, estem amb l'aprovació del Pla de Seguretat. Estem signant el
nostre informe al PSS. Quan s'aproven (ens uns dies) s'iniciarà l'obra

Les obres que cal escometre abasten les següents actuacions que s'agrupen en:

A.-OBRES DE PAVIMENTACIÓ I JARDINERIA

B.-OBRES D'INSTAL·LACIÓ DE MOBILIARI URBANO I APARELLS
BIOSALUDABLES

C.-XARXA DE REG

Nova xarxa de reg per a proporcionar l'aigua necessària a les zones enjardinades.

Mitjançant aquesta triple actuació de millora de les zones enjardinades es pretén completar
la dotació d'equipaments existents en el recinte, adequant-lo com a espai de convivència, oci
saludable, públic i accessible per als veïns del barri.

Aquestes actuacions estan destinades a millorar la cohesió social dels habitants del barri, i
facilitar la integració mitjançant la potenciació de l'oci i gaudi d'espais lliures.

Per altra banda , informar-vos sobre algunes reunions que he tingut amb associacions
veïnals i persones del districte que m’han traslladat diferents propostes i necessitats.

Atenent la petició que em va fer l’associació de veïns i veïnes en la junta de districte, vaig
visitar el barri de la Fontsanta de la ma de representants de la pròpia associació i de psicòlegs
sense fronteres. Després de recórrer el barri em van traslladar una sèrie de necessitats que vaig
comunicar a les diferents regidories implicades de les quals a moltes ja hem donat solució.

Al mes d’octubre vaig visitar l’AAVV de Tres Forques i la de Abastos- Finca Roja on vaig
conèixer a la seua nova presidenta Concha Gimeno. Així mateix, també m’he trobat amb una
comerciant i un veï del carrer Mestre Sosa que em van traslladar diferents inquietuds per millorar
el seu voltant. Aprofite este punt per mostrar tota la meua disposició al moviment associatiu,
comercial i veïnal sempre que ho necessiteu al marge de les convocatòries periòdiques de la junta
de districte.

A més, vull felicitar-vos també a totes i tots pel gran èxit de la gala d’entrega dels premis
Institucionals que com sabeu va tindre lloc el 16 de setembre . Estem consolidant un espai de
convivència, celebració i reconeixement gràcies a l’espèrit de consens i diàleg entre tots els
vocals dels grups més enllà de les diferències ideològiques. La meua més sincera enhorabona a
totes a tots.  

També vull donar compte de la queixa que em va traslladar la vocal de Compromís Sandra

"El tram del carril bici en qüestió és el que uneix el carrer Vall d’Uixó amb el carrer
Turís. Quan tu arribes al carrer Turis des de Tres Forques ,el carril bici s’acaba i es talla
perque comença la plaça de Patraix (has de creuar tota la plaça en bicicleta sense carril bici,
molestant als vianants i passant entre ells, prou perillós per cert) per a tornar a recuperar el
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carril bici a l’altra part de la plaça al carrer Marqués d’Elx, pero quan arribes al parc
d’Enrique Granados es torna a tallar el carril bici una altra vegada ( has de creuar tot el parc
sense carril bici, igualmente de perillós que a la plaça, amb un montó de gent major que es
queixa perque diuen que no hauriem de pasar en bicicleta) per a tornar a agafar-lo al carrer
Vall d’uixó.

Estem parlant d’un recorregut prácticamente en linia recta on el carril bici desapareix
en dos trams. Es podría mirar la viabilitat de buscar una alternativa tipus, pintar el camí a
seguir de roig, sense separacions amb la zona de vianants, simplemente per a que es sàpiga per
on anar i que la gent no ens diga res… o mirar alguna alternativa per a que el carril li pegue
la volta a la plaça per algún lloc? No se, vosaltres des de l’Ajuntament sabreu com fer-ho".

 Des de la regidoria de Mobilitat  ens han informat del següent:

"Coincidim amb tu i estem quasi segurs que amb la resta de persones usuàries o no de la
bici en eixos espais en la nefasta qualitat del seu disseny, quan s'instauraren d'eixa manera (sense
continuitat, amb angle rectes pràcticament impossibles de transitar, envaint l'espai dels vianants)
en el sud de la ciutat. Son "carrils" diametralment oposats als que fem des de la regidoria de
Mobilitat, ara sí ocupant espai a la calçada, amb amplària suficient, i amb continuïtat en el total
de la xarxa. Per eixe motiu estem treballant per fer carrils bici complets i continus per Arxiduc
Carles i l'avinguda Tres Forques i en breu hi haurà carril bici també als carrers Conca i Jesús. Ara
bé, en l'eix que menciona la circulació en bici per la Plaça de Patraix es pot efectuar en les
condicions que estableix l'Ordenança de Mobilitat, però en principi no es pot circular per la
vorera al voltant de la Plaça Enrique Granados i no està previst llevar espai als vianants en ella
per donar-li-lo a la bici. No obstant, si hi ha un acord veïnal per crear un carril en calçada llevant
places de vianants es podria buscar donar-li una continuïtat a uns carrils que van estar mal
dissenyats i implantats des d'un inici."

D'altra banda, felicitar a totes i tots els que han participat en la Gala dels Premis
Institucionals , tant en la concessió, realçant el consens aconseguit, com en l'organització de l'acte
de lliurament d'aquests.    

  Finalment, recordar-vos que demà comença la setmana Cultural #AbastosConviu i
convidar-vos a participar, gaudir-la i difondre les activitats que hem preparat.

Informar que en breu el regidor Sergi Campillo presentarà en aquesta junta el pla nou de
jardineria als veïns del districte.

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Nomenament de nous vocals del grup socialista.

Per Presidència s'informa del nou nomenament de vocals del grup Socialista:

 T I T U L A R S Javier García Rodríguez en substitució de Gabriel Gil Lozano
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S U P L E N T S
Francisca Gaitán González en susitución de Saida Anssari Naim.
Artyom Nagornov Matskevich en susitución de Javier García Rodríguez.

4 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Informe d'activitat i propostes dels grups de treball.

Pels coordinadors dels grups de treball es presenten les activitats a realitzar en el quart
trimestre i s'anima a participar en aquestes

Calendari·#*AbastosConViu 22

23 novembre

Gens Trivial

Un Trivial amb preguntes de tipus social

Hora:18.00 h

En la seu de AV Nou Moles

C/ Alcalde Albors, 22

Hi col·labora: Activitat de Jovesólides

24 novembre

Gens Trivial

Un Trivial amb preguntes de tipus social

Hora:18.00 h

En la seu de AV Abastos Finca Roja

C/Alberic, 18, baix

Hi col·labora: Activitat de Jovesólides

25 novembre

Xarrada “Internet segura”

Es pretén educar sobre l’ús d’Internet de manera segura per als nostres joves.

Casal Falla Alcàsser-Yàtova
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C/ Archena, 39

Hi col·labora Activitat de Jovesólides

26 novembre

Promoció comerç de barri

Mercat de Castella

Hora:10.00 a 14.00 h

Activitat promoció de vendes amb obsequi d’un detall als clients

Venda de productes basar, plantes i bijuteria artesanals en els llocs que habitualment
romanen tancats

Tallers

Taller manualitats artesanals

Taller d’optimització d’espais: orde a casa, d’armaris, treball

Taller de reciclatge tèxtil

Taller de reciclatge d’objectes quotidians

Mercat de Jerusalem

- Activitat promoció de vendes amb obsequi d’un detall als clients

Mercat de Rojas Clemente

- Activitat promoció de vendes amb obsequi d’un detall als clients

27 novembre

Festa de benestar animal

Hora: 10.00 a 14.00 h

Parc de l’Oest

Programa

PROGRAMACIÓ

10.00 a 14.00 h ABASTOS DEIXA EMPREMTA: associacions, entitats i
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iniciatives protectores d’animals d’Arrancapins i altres barris i municipis

11.00 h a 11.30 h. Exhibició Unitat Canina / Policia Local i Policia Nacional

TALLERS INFANTILS

11.30 a 12.00 h. Inventors de joguets per a peluts

12.00 a 12.30 h. 10 coses que els xiquets podem fer pels animals

12.45 a 13.15 h. Galletes casolanes per a gossos

13.30 a14.00 h. Crea la teua menjadora per a ocells

TALLERS I XARRADES

11.30 a 12.00 h. Com eixir a passejar amb el teu gos i no morir en l’intent. Maig
Domínguez, Escola Caniland.

12.00 a 12.30 h. Jugar amb el teu gos: una de les claus per a fer-lo feliç, Eva Gámez,
VinculaDogs

12.30 a 13.00 h.Tinença responsable d’animals de companyia. Il·lustre Col·legi Oficial de
Veterinaris de València

13.00 a 13.30 h. Com fer la vida del teu gat més divertida. Lourdes Alarcón, ATV
especialitzada en gats

13.30 a 14.00 h. Adoptar a un gat (i fer-ho de manera responsable). Héctor Canatelli, La
Fàbrica de Petjades

 

Taller d’art urbà

Hora: 10,30 a 14,00 h

Parc de l’Oest

Taller de grafit sobre un mur, amb temàtica de benestar animal

2 torns de participants de 6 a 99 anys

No cal inscripció

2 de desembre

Itinerari urbà pel barri de l’Agulla
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Recorregut guiat cultural/urbanístic pel barri de l’Agulla

Punt de trobada: carrer de la Mare de Déu de Lluch (enfront de la xurreria del barri)
Hora: 18.30 h

CINEMA FÒRUM

Cinema & Debat 3FProyección: El jugador

Sala CESC 3F (AV Tres Forques)

Entrada lliure, aforament limitat

C/ Tres Forques, 98, baix

Hora: 19,00 h

3 de desembre

Itinerari urbà Grup d’habitatges Antonio Rueda - 8 de Març

Recorregut guiat cultural/urbanístic pel Grup d’habitatges Antonio Rueda / 8 de Març)

Punt de trobada: cantonada entre C/ Tenerife i l’avinguda Tres Forques

Hora: 11.00 h

 

12 de desembre

Taller de bústia real

Creació d’una bústia real pels alumnes de l’IES Abastos, perquè els xiquets del barri
depositen les seues cartes des del 13 de desembre fins al 3 de gener en la Junta d’Abastos

IES Abastos

C/Alberic, 18, baix

Hora: 10.00 h

Taller de muntatge del betlem de la Junta d’Abastos

Entrada lliure

Junta Municipal d’Abastos

C/ Alberic, 18, 1a planta
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17.30 a 19.00 h

El jurat visitarà els pesebres presentats al concurs de betlems a partir del dia 12 de
desembre

16 de desembre

CINEMA FÒRUM

Cinema & Debat 3FProyecció: Los inquilinos

Sala CESC 3F AV Tres Forques

Entrada lliure, aforament limitat

C/ Tres Forques, 98, baix

Hora: 19.00 h

 

 

Calendario·#AbastosConViu 22

23 noviembre.

Nada Trivial

Un Trivial con preguntas de tipo social

Hora:18,00 h.

En la sede de AAVV Nou Moles

Calle/Pintor Stolz, 75.

Colabora: Actividad de Joves Solides

24 noviembre

Nada Trivial

Un Trivial con preguntas de tipo social

Hora:18,00 h.

En la sede de AAVV Abastos Finca Roja

C/Alberic 18 bajo
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Colabora: Actividad de Joves Solides

25 noviembre

Charla” internet segura” ".

Se pretende educar sobre el uso de Internet de forma segura para nuestros jóvenes. 

Casal Falla Alcacer-Yatova.

C/Archena, 39.

Colabora Actividad de Joves Solides

26 noviembre

Promoción comercio de barrio

Mercado de Castilla

Hora 10,00h a 14,00 h

Actividad promoción de ventas con obsequio   detalle a los clientes

Venta de productos bazar, plantas y bisutería artesanales en los puestos que habitualmente
permanecen cerrados

Talleres

Taller manualidades artesanales

Taller de optimización de espacios: orden en casa, de armarios, trabajo

Taller de reciclaje textil.

Taller de reciclaje de objetos cotidianos

Mercado de Jerusalem

.- Actividad promoción de ventas con obsequio   detalle a los clientes

Mercado de Rojas Clemente

.- Actividad promoción de ventas con obsequio   detalle a los clientes

27 noviembre

Fiesta de bienestar animal
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Hora: 10,00h a 14,00 h

Parque del Oeste

Programa

PROGRAMACIÓN

10.00 a 14:00 h ABASTOS DEIXA PETJADA: Associacions, entitats i

iniciatives protectores d'animals de Arrancapins i altres barris i municipis

11:00 h a 11:30 h Exhibició Unitat Canina / Policia Local i Policia Nacional

TALLERS INFANTILS

11.30-12.00 h Inventors de Joguets per a peluts

12.00-12.30 h 10 coses que els xiquets podem fer pels animals

12.45-13.15 h Galetes casolanes per a gossos

13.30-14.00 h Crega la teua menjadora per a ocells

TALLERS Y XARRADES

11.30-12.00 h Com eixir a passejar amb el teu gos i no morir en l'intent. Mayo Dominguez,
Escuela Caniland.

12.00-12.30 h Jugar amb el teu gos: una de les claus per a fer-li feliç, Eva Gámez,
VinculaDogs 

12.30-13.00 h Tinença responsable d'animals de companyia.  Il.lustre Col.legi Oficial de
Veterinaris de València

13.00-13.30 h Com fer la vida del teu gat més divertida. Lourdes Alarcón, ATV
especializada en gatos.

13.30-14.00 h Adoptar a un gat (i fer-ho de manera responsable). Héctor Canatelli, La
Fábrica de Huellas

 

Taller de arte urbano

Hora: 10,30h a 14,00 h

Parque del Oeste
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Taller de graffiti sobre un muro, con temática bienestar animal

2 turno de participantes desde 6 a 99 años

No precisa inscripción

2 de diciembre

Itinerario urbano por el Barrio de la aguja

Recorrido guiado  cultural/urbanístico por el Barrio de la Aguja

Punto de encuentro: Calle Virgen de Lluch (frente churrería del barrio)

Hora:18,30

CINE FORUM

Cinema & Debat 3FProyección.”EL Jugador ”

Sala CESC 3F(AAVV Tres Forques)

Entrada Libre, aforo limitado.

C/ 3 Forques 98 bajo

 Hora 19,00h.

3 de diciembre

Itinerario urbano “Grupo de viviendas Antonio Rueda- 8 de marzo

Recorrido guiado cultural/ urbanísitco por el Grupo de viviendas Antonio Rueda/8 de
Marzo)

Punto de encuentro: Esquina entre C/ Tenerife y Avenida 3 Forques

Hora. 11,00 h

 

12 de diciembre

Taller de buzón real

Creación de un buzón real  por los alumnos de IES Abastos, para que los niños del barrio
depositen sus cartas desde el 13 de diceimbre al 3 de enero en la Junta d'Abastos. 

IES Abastos.
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C/Alberique 18 bajo

Hora 10,00

Taller de montaje del belén de la Junta d'Abastos.

entrada libre

Junta Municipal d'Abastos

C/ Alberique 18 1ª planta.

17,30 a 19,00h

 

Jurado de belenes, el jurado de belenes visitará los belenes presentados al concurso de
belenes a partir del día 12 de diciembre.

 16 de diciembre.

CINE FORUM

Cinema & Debat 3FProyección.”Los Inquilinos”

Sala CESC 3F  AAVV Tres Forques

Entrada Libre, aforo limitado.

C/ 3 Forques 98 bajo

Hora: 19,00h

a continuació 

La Junta Municipal d’Abastos dona a conéixer la decisió del fallo del Jurat dels diferents
concursos del passat any 2022. Amb motiu de protegir les dades de les persones concursants es
publiquen les obres i quatre xifres aleatòries del DNI.

 

PREMIS CONCURS APARADORS JUNTA MUNICIPAL D’ABASTOS /
PREMIOS CONCURSO DE ESCAPARATES JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS
2022

PRIMER PREMI/PRIMER PREMIO DNI ***3333**
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PREMIS CONCURSOS CURTS JUNTA MUNICIPAL D’ABASTOS / PREMIOS
CONCURSO CORTOS 2022 JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS

PRIMER PREMI/PRIMER PREMIO 

“Por el pasado que tuvimos, por el presente que tenemos, por el futuro que tendremos.”

DNI ***2576**

 

PREMIS CONCURSOS FOTOGRAFÍA JUNTA MUNICIPAL D’ABASTOS /
PREMIOS CONCURSO FOTOGRAFÍA 2022

PRIMER PREMI/PRIMER PREMIO 

“Reflejos.”

DNI ***9770**

 

SEGON PREMI/SEGUNDO PREMIO

“Jardín Botánico.”

DNI ***2717**

 

PREMIS CONCURS LITERARI JUNTA MUNICIPAL D’ABASTOS / PREMIOS
CONCURSO LITERARIO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS 2022

 

PRIMER PREMI/PRIMER PREMIO 

“Una hora y veinte minutos de sol.”

 

 

DNI ***6018**

SEGON PREMI/SEGUNDO PREMIO

“Mi primer deseo.”

DNI ***6338**

 

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000269-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Moció Manteniment escocells de l'arbratge, presentada per la vocal del grup municipal
Ciutadans, María Luisa Burgos Álvarez, en el seu nom i en el del seu grup Municipal.

Per Presidència se cedeix a Andreu Soler la paraula per a la resposta a la moció presentada.
Per Andreu Soler s'exposa:

 El tractament de l'arbratge com a element decoratiu perd protagonisme enfront de nous
criteris ambientalistes capaços d'incidir en la millora de la qualitat de vida a la ciutat, i en esta
direcció es treballa en l'actualitat des de la Delegació de Jardineria Sostenible i Renaturalització



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 DE NOVEMBRE DE 2022 16

de la Ciutat i el Servici de Jardineria Sostenible. Criteris que ja s'estan aplicant en importants
ciutats del planeta. Enfront de l'evident canvi climàtic s'imposa un canvi en la gestió dels espais
verds de la ciutat, incloent-hi l'arbratge viari.

La vegetació herbàcia espontània no és perjudicial per a l'arbre, complix una funció
mediambiental i és refugi d'insectes depredadors, que contribuïxen al control de plagues.

Sobre la base de recomanacions de l'Organització Mundial de la Salut (OMS), que ha
classificat el glifosat com “probablement cancerigen per als éssers humans”, fa anys que no
s'empren herbicides químics i es realitza un control selectiu i mecànic rebaixant l'altura de les
herbes. En la mesura que els mitjans disponibles ho permeten, s'està duent a terme una campanya
de plantació d'herbàcies apropiades segons les dimensions dels escocells, per tal d’evitar d'esta
manera que sobreïsquen del seu perímetre.

Així mateix, el compromís d'augmentar la biodiversitat a la ciutat i eliminar o reduir al
màxim l'ús d'herbicides, justifica el canvi en el tractament i manteniment de l'espai existent en els
escocells de les voreres de la ciutat. El creixement natural de la vegetació adventícia augmenta la
fertilitat del sòl, influint significativament en la disminució de la seua compactació (les seues
arrels hi augmenten la renovació, ventilació i drenatge). Paral·lelament, dona recer, refugi i
aliment a una diversitat que juga un paper important en la descomposició del sòl i, per tant en la
riquesa del substrat que dona vida a l'arbre.

El passat 7 de setembre es va iniciar el nou contracte integral de Conservació de l'Arbrat
Viari de la ciutat de València. Lot 3.

A la vista de la situació actual de l'arbrat viari gestionat s'ha realitzat una planificació
d'actuacions de manteniment ordinari, als efectes de donar resposta el més ràpid possible a les
necessitats observades. De totes maneres, amb caràcter d'urgència, està previst actuar amb les
brigades de barri a les zones de la ciutat que ho necessiten.

ACTUACIONS PROGRAMADES A LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS:

Les brigades de barri realitzen les tasques de control de vegetació adventícia, podes de
refaldat, revisió de tutors, farciment de terres als escocells, sembra de vivaces a la primavera,
triturat i revertit de restes de poda en escocells i alliberament de semàfors, senyals de trànsit,
fanals i carril bici.

 Amb caràcter general es repassaran la totalitat dels escocells de l'arbrat viari de la ciutat, i
estan programades 4 passades mínimes.

Està previst començar els treballs en el barri de la Petxina a principis de novembre de
2022, donant prioritat, segons les sol·licituds rebudes, als carrers següents:

Palleter, Sant Ignasi de Loiola, Nord, Sant Jacint, Sant Josep de la Muntanya, Doctor
Zamenhof i González Martí. Es continuarà en altres barris pertanyents a la Junta Municipal
d’Abastos, segons la programació establida.

Per Andreu Soler es presenta una moció alternativa.
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MOCIÓ ALTERNATIVA:  Que des del servei de jardineria sostenible es continue
treballant en el manteniment de les zones verdes, arbres de viari i escocells dels barris i pobles de
València.

Sotmesa a votació

Vots a favor: 7 vots (1 Presidència, 3 vots Compromís, 2 vots PSOE, 1 vot Ciutadans)

Abstencions: 3 vots ( 2 vots PP ,1 VOX)

Queda aprovada la moció alternativa per majoria

 

FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS,
MARÍA LUISA BURGOS ÁLVAREZ EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS.

En febrero de 2020 el responsable del área de jardines informaba en medios de
comunicación del cambio de estrategia por parte del Ayuntamiento de Valencia en el
mantenimiento de los alcorques del arbolado de la ciudad, a través de la limpieza de matorrales y
se colocarían en dicho lugar plantas a ser posible con flores, para lo cual había sido aprobado un
importante aumento de la dotación correspondiente para este cometido.

Más de dos años después de estas declaraciones a los vecinos de Valencia, se observa que
en los barrios del distrito de Abastos no parece haberse ejecutado dicho plan dada la cantidad de
maleza que presentan algunos de los alcorques.

Consultada información especializada nos indican que la eliminación de malas hierbas
debe ser tarea frecuente y continuada al menos durante el periodo de crecimiento, entre abril y
octubre. En caso contrario nos encontramos con el desarrollo de matorrales de considerable altura
que pueden obstaculizar la vía pública. Esta es la situación en que se encuentran algunos de los
alcorques de las calles Palleter, San Ignacio de Loyola, Norte, San Jacinto, San José de la
Montaña, Doctor Zamenoff y González Martí (ver imágenes adjuntas).

Por lo expuesto, desde el Grupo Municipal de Ciudadanos, formulamos al pleno de la Junta
de Distrito de Abastos la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

                               Solicitar al responsable del área de Jardines, la ejecución del plan de
mantenimiento de los alcorques del arbolado en los barrios del distrito de Abastos. Y de manera
urgente los de las calles antes citadas por el evidente abandono que sufren.
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6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000269-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Moció sobre senyalització viària horitzontal del Barri La Petxina, presentada per la vocal del
grup municipal Ciutadans, María Luisa Burgos Álvarez, en el seu nom i en el del seu grup
Municipal.

Per Presidència se cedeix la paraula a Javier García, coordinador del grup de benestar
social.

L'últim repintat de les marques viàries del Barri de Petxina es va finalitzar el 9/2/2021 (no
en 2020), i el del Barri del Botànic el 4/1/2022

La programació dels repintats atén tant les dates del pintat anterior com a l'estat de
conservació de la pintura, que al seu torn depén de factors externs com ara l'estat del paviment.

Per la secció de senyalització es tindrà en compte la proposta realitzada, si bé s'atendrà en
primer lloc els repintats que es consideren més necessaris segons les condicions abans
enumerades.

Es planteja una moció alternativa.

ALTERNATIVA Que es continue treballant amb la mateixa atenció i sensibilitat que fins
ara

Se sotmet a votació amb el següent resultat:

vots a favor de l'alternativa: 6 vots ( 1 Presidència, 3 Compromís,2 PSOE)

vots  en  cont ra :  4  (  2  PP ,  1  Ciu tadans  1  VOX)

a b s t e n c i o n s :  0

Queda aprovada la moció alternativa per majoria.

FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS,
MARÍA LUISA BURGOS ÁLVAREZ EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS.

En respuesta a nuestra pregunta recogida en la sesión ordinaria del Consell de Districte de
fecha 2 de noviembre de 2021 (Exp. O-89CIU-2021-000258-00):
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¿Cuál es la última fecha registrada del repintado y mantenimiento de la señalización vial
horizontal en los barrios de El Botanic y La Petxina? ¿Cuándo está prevista la próxima
intervención de este mantenimiento en los citados barrios?, el Regidor de Movilidad Sostenible e
Infraestructuras de Transporte Público afirmó:

“En el barrio de La Petxina el último repintado fue en febrero de 2020. El próximo
repintado está previsto para los meses de abril y mayo de 2022”.

Esta afirmación venía a alargar los plazos que la misma Regidoria daba en su respuesta a
otra pregunta de fecha 15 de marzo de 2021 que a título general confirmaba que “los repintados
de marcas viales se realizan cada 18 meses aproximadamente”.

Con intención de verificar en el Barrio de La Petxina el cumplimiento de los trabajos de
señalización vial horizontal a los que la Regidoria se había comprometido, hemos efectuado un
recorrido por las calles del citado barrio. Así, hemos podido comprobar el mal estado que
presentan dichas señales (en algunas, la casi total desaparición de las marcas viales) de las calles
Palleter, Teruel, Juan LLoréns, Martín el Humano, Maestro Guerrero, Santa María Micaela,
Calixto III, San Ignacio de Loyola, San José de la Montaña.

Evidentemente no se han cumplido los plazos de “cada 18 meses aproximadamente”. Ni
siquiera el plazo de “abril y mayo de 2022”. Hace al menos dos años y medio que las señales
viales de este barrio no han tenido mantenimiento. Esta situación evidencia la falta de
compromiso con el barrio por parte del Consistorio, al no ser capaces de llevar a cabo los trabajos
mínimos de mantenimiento que el propio Ayuntamiento se impone.

Creemos que existe la necesidad urgente de reparar este abandono y contribuir a la
seguridad vial de nuestras calles. Por lo que desde el Grupo de Ciudadanos formulamos al pleno
de la Junta de Distrito de Abastos la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

Trasladar a la Regidoria correspondiente la ejecución de los trabajos de mantenimiento y
reparación necesarios y urgentes que requiere la señalización vial del Barrio de La Petxina, tal
como quedaba recogido en la previsión que el Responsable del área se comprometió en
noviembre de 2021.

 El último repintado de las marcas viales del Barrio de Petxina se finalizó el 9/2/2021 (no
en 2020), y el del Barrio del Botànic el 4/1/2022.

 La programación de los repintados atiende tanto a las fechas del pintado anterior como al
estado de conservación de la pintura, que a su vez depende de factores externos tales como el
estado del pavimento.

  Por la sección de señalización se tendrá en cuenta la propuesta realizada, si bien se
atenderá en primer lugar los repintados que se consideren más necesarios según las condiciones
antes enumeradas."



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 DE NOVEMBRE DE 2022 20

7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000110-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta sobre la situació del solar de Jesuïtes – futur Jardí Trini Simó, presentada pel vocal
José María Martí Molins, de la Junta Municipal, en el seu nom i en el del grup municipal
Popular.

JUAN GINER CORELL - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL POPULAR

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS CON
DNI 26.756.384-R, DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

 

A principios del 2022 se hacía público el proyecto ganador del diseño del futuro Jardí Trini
Simó (actualmente sigue viéndose como el solar de Jesuitas).

¿Cuándo se iniciará y finalizará la construcción de dicho jardín?.

Rechazada por no ser de su competencia

Rechazada por la Delegación  de Obras, Infraestructuras, Gestión Urbanística y Relaciones
Institucionales,  a la que fue dirigida, por no ser de su competencia. 

Rebutjada per la Delegació d'Obres, Infraestructures, Gestió Urbanística i Relacions
Institucionals, a la qual va ser dirigida, per no ser de la seua competència.

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000110-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta sobre el temps d'arribada de la policia local als diferents barris d'Abastos, presentada
pel vocal José María Martí Molins, de la Junta Municipal, en el seu nom i en el del grup
municipal Popular
DIRIGIDA A:
C1908-REG.PREVENCIÓ D´INCEN.,POLICIA LOCAL,PROTEC.CIV.

JUAN GINER CORELL - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL POPULAR

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS CON
DNI 26.756.384-R, DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR
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La Unidad de Distrito 4 de la Policía Local es la que corresponde a los vecinos de esta
Junta Municipal. Esta está ubicada en el Cami del Molí del Sol s/n, al final del Parque de
Cabecera y en la zona que corresponde al barrio de Campanar (J.M. de Trànsits).

¿Cuál es el tiempo estimado de llegada de las patrullas de esta Unidad a los distintos
barrios que componen esta Junta Municipal?

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS CON DNI
26.756.384-R, DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR

  La Unidad de Distrito 4 de la Policía Local es la que corresponde a los vecinos de
esta  Junta Municipal. Esta está ubicada en el Cami del Molí del Sol s/n, al final del Parque
de Cabecera y en la zona que corresponde al barrio de Campanar (J.M. de Trànsits).

  ¿Cuál es el tiempo estimado de llegada de las patrullas de esta Unidad a los
distintos barrios que componen esta Junta Municipal?

 Respuesta:

Se determina la que en función del posicionamiento se encuentre más próxima.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000110-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta sobre el nombre de veïns atesos en la Junta Municipal d'Abastos, presentada pel vocal
José María Martí Molins, de la Junta Municipal, en el seu nom i en el del grup municipal
Popular.
DIRIGIDA A:
C1916-REG. PART. CIUTAD., TRANSP.GOV.OBERT, CICLE INTE. 

JUAN GINER CORELL - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL POPULAR

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS CON
DNI 26.756.384-R, DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

En las instalaciones de nuestra Junta Municipal se gestionan diversas licencias de obras, de
rótulos y lonas publicitarias y varios trámites más.
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¿Cuántas personas han sido atendidas en la Junta Municipal en el 2021 y en lo que
llevamos del 2022?

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

Respuesta

De los datos obrantes en el Servicio de Descentralización, se han registrado en el año 2021
un total de 8.707 atenciones ciudadanas. En el año 2022 hasta el 14 de noviembre, constan 9.174
atenciones.

 

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000269-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta sobre el futur de la Casa de l'Aigua, presentada per la vocal del grup municipal
Ciutadans, María Luisa Burgos Álvarez, en el seu nom i en el del seu grup Municipal.

FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - REGIDOR/A - PLÉ MUNICIPAL

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS, MARÍA LUISA BURGOS ÁLVAREZ EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS.

Es sobradamente conocida por este Ayuntamiento la situación de abandono, vandalismo y
el asentamiento de personas en condiciones insalubres, que durante años se está produciendo en
el edificio de la Casa del Agua, y sobre la que vecinos y asociaciones han venido denunciando en
múltiples ocasiones.

Por ello presentamos la siguiente pregunta:

 

¿Cuál es el uso y la función para el barrio que el Consistorio lleva estudiando (al
menos más de dos años) darle al edificio de la Casa del Agua sita en el Jardín del Turia
junto al barrio de Nou Moles?

Rechazada por nos ser de su competencia 

Rebutjada per la Delegació de   Gestión Sostenible de Residuos Urbanos y Limpieza del
Espacio Público, Jardinería Sostenible y Renaturalización de la Ciudad, a la qual va ser dirigida,
per no ser de la seua competència.
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11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000269-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta sobre la renovació dels parcs infantils, presentada per la vocal del grup municipal
Ciutadans, María Luisa Burgos Álvarez, en el seu nom i en el de l'el seu grup Municipal.
DIRIGIDA A:
C1902-REG.DEVESA-ALBUF.,RESID.URB,NETEJA,JARD.SOSTENIB 

FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS, MARÍA LUISA BURGOS ÁLVAREZ EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS.

Con respecto a la presentación en enero de 2022 del plan de

“Adecuación y reposición de las zonas infantiles y el espacio de juegos de 42 jardines,
parques y espacios urbanos de la ciudad. Se licitará en cuatro lotes diferentes y con un plazo
de ejecución previsto de seis meses. El concejal ha afirmado que espera que las primeras obras
puedan empezar a finales de este semestre”.

Presentamos la siguiente pregunta al responsable del Área de Ecología Urbana:

 

·         ¿Cuál es el desarrollo actual (octubre 2022) de la ejecución de obras de dicho
plan y la fecha prevista de inicio para la mejora de los parques infantiles de los
barrios de Nou Moles, Fontsanta y La LLum?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

Con respecto a la presentación en enero de 2022 del plan de “Adecuación y reposición
de las zonas infantiles y el espacio de juegos de 42 jardines, parques y espacios urbanos de la
ciudad. Se licitará en cuatro lotes diferentes y con un plazo de ejecución previsto de seis meses.
El concejal ha afirmado que espera que las primeras obras puedan empezar a finales de este
semestre”. 

Presentamos la siguiente pregunta al responsable del Área de Ecología Urbana: 

¿Cuál es el desarrollo actual (octubre 2022) de la ejecución de obras de dicho plan y la
fecha prevista de inicio para la mejora de los parques infantiles de los barrios de Nou Moles,
Fontsanta y La LLum?
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Actualment, l’expedient està en tramitació, pròxima a la seua adjudicació a les empreses
licitants. Es tramita en un sol expedient les intervencions de totes les fases.

 

 

Con respecto a la presentación en enero de 2022 del plan de “Adecuación y reposición
de las zonas infantiles y el espacio de juegos de 42 jardines, parques y espacios urbanos de la
ciudad. Se licitará en cuatro lotes diferentes y con un plazo de ejecución previsto de seis meses.
El concejal ha afirmado que espera que las primeras obras puedan empezar a finales de este
semestre”.

Presentamos la siguiente pregunta al responsable del Área de Ecología Urbana: 

¿Cuál es el desarrollo actual (octubre 2022) de la ejecución de obras de dicho plan y la
fecha prevista de inicio para la mejora de los parques infantiles de los barrios de Nou Moles,
Fontsanta y La LLum? 

Actualmente, el expediente está en tramitación, próximo a su adjudicación a las empresas
licitantes. Se tramita en un único expediente las intervenciones de todas las fases.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000269-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta sobre la dotació pressupostària per a la neteja districte, presentada per la vocal del
grup municipal Ciutadans, María Luisa Burgos Álvarez, en el seu nom i en el del seu grup
Municipal.
DIRIGIDA A:
C1902-REG.DEVESA-ALBUF.,RESID.URB,NETEJA,JARD.SOSTENIB 

FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS, MARÍA LUISA BURGOS ÁLVAREZ EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS.

Los presupuestos municipales del ejercicio 2022 recogen el incremento de la dotación de
los servicios de limpieza viaria, recogida de residuos, etc., en 13,2 millones de euros, lo que
supone un 7,3% más respecto al año 2021. En el acta de la sesión del Consell de Distrito de la
Junta Municipal de Abastos del 13 de diciembre de 2021, respondiendo a una moción sobre
suciedad viaria presentada por el Grupo Ciudadanos, la Presidenta de la Junta informó: “Hemos
duplicado la dotación presupuestaria de esa licitación”.

Por ello formulamos la siguiente pregunta:
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De los 194,9 millones de euros del presupuesto municipal destinados a los distintos
servicios enumerados

¿  ha sido destinada en el ejercicio 2022 a la partida de limpieza viaria enQué cuantía
cada uno de los nueve barrios del distrito de Abastos, o en caso de no registrar datos
segregados por barrios cuál es cuantía del presupuesto para limpieza viaria que ha sido
destinada al distrito de Abastos y cuál ha sido el  respecto delporcentaje incrementado
ejercicio anterior?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

Los presupuestos municipales del ejercicio 2022 recogen el incremento de la dotación
delos servicios de limpieza viaria, recogida de residuos, etc., en 13,2 millones de euros, lo que
supone un 7,3% más respecto al año 2021. En el acta de la sesión del Consell de Distrito de la
Junta Municipal de Abastos del 13 de diciembre de 2021, respondiendo a una moción sobre
suciedad viaria presentada por el Grupo Ciudadanos, la Presidenta de la Junta informó:
“Hemos duplicado la dotación presupuestaria de esa licitación”. 

Por ello formulamos la siguiente pregunta: 

De los 194,9 millones de euros del presupuesto municipal destinados a los distintos
servicios enumerados 

¿ Qué cuantía ha sido destinada en el ejercicio 2022 a la partida de limpieza viaria en
cada uno de los nueve barrios del distrito de Abastos, o en caso de no registrar datos
segregados por barrios cuál es cuantía del presupuesto para limpieza viaria que ha sido
destinada al distrito de Abastos y cuál ha sido el porcentaje incrementado respecto del ejercicio
anterior? 

L’assignació de recursos de neteja per als diferents sectors de la ciutat no respon a la
divisió administrativa per barris i, en alguns casos, es compartix entre diferents districtes. No hi
ha un pressupost específic per barris, però l’estimació, basant-se en la població del pressupost
consignat l’any 2022 per a neteja de l’espai públic als barris de l’àmbit de la Junta Municipal
d’Abastos és de 4,3 milions d’euros. L’increment del pressupost ha sigut d’un 13%.

 

 

Los presupuestos municipales del ejercicio 2022 recogen el incremento de la dotación
delos servicios de limpieza viaria, recogida de residuos, etc., en 13,2 millones de euros, lo que
supone un 7,3% más respecto al año 2021. En el acta de la sesión del Consell de Distrito de la
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Junta Municipal de Abastos del 13 de diciembre de 2021, respondiendo a una moción sobre
suciedad viaria presentada por el Grupo Ciudadanos, la Presidenta de la Junta informó:
“Hemos duplicado la dotación presupuestaria de esa licitación”. 

Por ello formulamos la siguiente pregunta: 

De los 194,9 millones de euros del presupuesto municipal destinados a los distintos
servicios enumerados

¿ Qué cuantía ha sido destinada en el ejercicio 2022 a la partida de limpieza viaria en
cada uno de los nueve barrios del distrito de Abastos, o en caso de no registrar datos
segregados por barrios cuál es cuantía del presupuesto para limpieza viaria que ha sido
destinada al distrito de Abastos y cuál ha sido el porcentaje incrementado respecto del ejercicio
anterior? 

La asignación de recursos de limpieza para los diferentes sectores de la ciudad no
responde a la división administrativa por barrios y, en algunos casos, se comparte entre
diferentes distritos. No hay un presupuesto específico por barrios, pero la estimación, basándose
en la población del presupuesto consignado en 2022 para limpieza del espacio público en los
barrios del ámbito de la Junta Municipal de Abastos es de 4,3 millones de euros. El incremento
del presupuesto ha sido de un 13%.

Por la vocal del grupo ciudadanos, María Luisa Burgos   se   traslada su queja por la
variación de fechas de celebración de este Consejo, tercer trimestre, puesto que su retraso hace
carecer de sentido   al del cuarto trimestre, lo que perjudica las funciones de control y
participación de vocales y ciudadanía. 

Per la Presidència és respon que s'ha degut a problemes tècnics d'agenda, no obstant això
és dona l'opció de celebrar el quart consell o celebrar un extraordinari al gener per a aprovació de
pressupost.

Després de deliberació de tots  els grups polítics s'opta per la segona opció.

 

AAVV FONTSANTA

.-Está previsto el cambio de alumbrado de la zona de la Fontsanta? en su caso, para
cuándo?

.-Se podría informar cómo quedaría el servicio a los vecinos tras la inaguración del nuevo
centro de salud. Redistribución de pacientes. Sabemos que no   es competencia propia del
Ayuntamiento pero solicitamos si nos pueden facilitar información o una cita con el responsable.

.-Se solicita conocer los recursos a nivel administrativo , económicos , formativos y
actividades de Participación ciudadana.
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.-Utilización de un espacio una tarde a la semana en el centro de personas mayores

.-AAVV ABASTOS 

.-Qué medidas se van a tomar para eliminar   molestias a los vecinos, provocados por la
terraza del bar Rincón de Nerea esquina C/ Albacete cruce con C/ Maestro Sosa

 no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les 20,30 h, estenent-se la
present Acta, que signa amb mi la Presidència, de tot això com a secretari en done fe.

LA PRESIDENTA          LA SECRETARIA


